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Mötesanteckningar – Prefektråd SCI-skolan 

Datum för mötet: 2022-01-11 – 15.00-17.00 
 

Plats för mötet Konferensrum Galaxen, Lindstedtsvägen 25 
 

Närvarande: Sandra Di Rocco, skolchef 
Mark Pearce, vice skolchef FFA 
Gunnar Tibert, vice skolchef GA 
Anna Delin, vice skolchef FA 
Helene Rune, administrativ chef 
Pär Olsson, prefekt Fysik 
Mats Boij, prefekt Matematik 
Fredrik Lundell, prefekt Teknisk Mekanik 
Oscar Tjernberg, prefekt Tillämpad fysik 
Jonna Holmlund Åsman, ledningsstöd SCI 
 

Övrigt närvarande:  
Frånvarande:  
 

 Föredragande 

1. Information från skolan 
Delegationsordning för forskningsavtal 
Skolchef rapporterar från dagens möte med RSO gällande ny 
delegationsordning för forskningsavtal. När beslut kommer så 
uppdateras även skolans delegationsordning. 
 
Information från FFA  
Vice skolchef FFA påminner rådet om deadlines för befordringsärenden 
samt informerar om aktiviteter framöver. 
 
Skolans VP 2022  
Verksamhetsplanen är under arbete och kommer inom några veckor att 
skickas ut till rådet för påsyn innan slutlig version färdigställt. 

Sandra Di Rocco 
Mark Pearce 

  
2. Information och frågor från institutionerna 

IA-systemet  
Fråga lyfts gällande hur skolan önskar arbeta med arbetsmiljö och mer 
specifikt hur vi vill arbeta med det nya IA-systemet. Rådet diskuterar 
både risken för överbelastning om allt anmäls, samt eventuella 
svårigheter att adressera problemet. Administrativ chef tar med sig 
frågan om administrationen kan vara stöd för prefekterna i IA-systemet 
 
Infrastruktur 
Rådet diskuterar centrala medel för infrastruktursatsningar samt vad 
eventuellt krav på medfinansiering från skolan innebär. 
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Covid-19  
Skolchefs har skickat ut information till samtliga anställda om skolans 
hållning. KTH centralt kommer troligen inte att gå ut med ny 
information i dagsläget. 
 
Rådet diskuterar tentamensförfarandet och undervisning framåt. 
 
Rådet diskuterar parkeringsavgifter, administrativ chef uppdras att åter 
kontakta Akademiska Hus gällande återinförande av gratis parkering på 
våra campus. 
 
Wallenberg initiative materials science for sustainability 
Rådet diskuterar hur skolan ska arbeta och kommer fram till att 
prefekterna för våra tre berörda institutioner tar på sig att tillsammans 
diskutera frågan. Rådet tar del av WISE-presentation. 
 
Inrättande av tjänst inom fysik 
Prefekt för Fysik föredrar institutionens avsikt att utlysa ett biträdande 
lektorat inom fysik med inriktning mot den kondenserade materiens 
teori. 
 

3. Övriga frågor 
Inga övriga frågor lyftes. 
 

 

4. Nästa möte 
2022-01-25 klockan 15.00-17.00, se social för uppdaterad information. 
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